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Intentiebesluit OGVO

We starten het nieuwe schooljaar met weer wat meer duidelijkheid over de toekomst van OGVO.
Het bestuur heeft namelijk een keuze gemaakt tussen de twee eerder gecommuniceerde
toekomstplannen. Het intentiebesluit is:

Eén onderbouw- en één bovenbouwlocatie

Waarom deze keuze?
Met dit toekomstplan kunnen we het huidige onderwijsaanbod met alle extra’s zo goed mogelijk in
stand houden. En dat vinden wij belangrijk; dat onze leerlingen echt wat te kiezen hebben. Bij de
andere plannen zou er minder, of zelfs geen, extra onderwijsaanbod overeind blijven om het
betaalbaar te houden.

En nu?
Er moet nog heel wat gebeuren voordat onze drie scholen gefuseerd zijn tot een school met één
onderbouw en één bovenbouw. Daarin zijn we ook afhankelijk van de Raad van Toezicht,
medezeggenschapsraden, de gemeente, ouders, leerlingen, collega’s en andere betrokkenen. Het
is zeker dat er dit schooljaar nog niets gaat veranderen. Zodra er meer bekend is over de
schooljaren daarna, dan informeren wij iedereen daarover.

Wat betekent dit voor groep 7 en 8-leerlingen?
Heel eerlijk, dat weten we nu nog niet precies. We weten wel dat er voor alle leerlingen de
komende jaren iets gaat veranderen en dat alle leerlingen in hun schoolloopbaan van een
schoollocatie zullen moeten veranderen. Zodra er meer duidelijk is, informeren we jullie zo snel
mogelijk.



Veelgestelde vragen - intentiebesluit OGVO

Q: Waarom is er voor dit toekomstplan gekozen?
A: Wij vinden het belangrijk dat onze leerlingen echt wat te kiezen hebben qua onderwijsaanbod.
Met één onderbouw- en één bovenbouwlocatie kunnen we het huidige onderwijsaanbod met alle
extra’s zo goed mogelijk in stand houden. Bij de andere plannen zou er minder, of zelfs geen, extra
onderwijsaanbod overeind blijven om het betaalbaar te houden.

Q: Is het nu al definitief?
A: Nee, deze keuze is een zogenaamd intentiebesluit. De keuze is pas definitief als we het hele
fusietraject hebben doorlopen met alle betrokkenen, zoals de medezeggenschapsraden en de
gemeente.

Q: Wanneer gaat er iets veranderen?
A: In schooljaar ‘23-’24 nog niets. Wanneer dan wel, weten we nog niet. Dat is namelijk ook erg
afhankelijk van de snelheid van het fusietraject. Zodra er meer bekend is, informeren wij iedereen.

Q: Wat gaat er de komende tijd gebeuren?
A: Op korte termijn gaan we in gesprek met alle betrokkenen, waaronder collega’s, de
medezeggenschapsraden en de gemeente. Daarnaast wordt er een externe adviseur aangesteld
die gaat ondersteunen bij het opstellen van een plan van aanpak en tijdpad om te komen tot een
fusie van de scholen, inclusief het bijbehorende besluitvormingstraject.

Q: Komen er nieuwe schoolgebouwen?
A: Dat is mogelijk, maar daar is nog geen besluit over genomen. Dit is iets wat we met de
gemeente zullen bespreken.

Q: Is er al bekend waar de onderbouw- en bovenbouwlocatie komen?
A: Op dit moment is nog niet bekend welke locaties in de toekomst gebruikt gaan worden.
Daarvoor is verder onderzoek noodzakelijk.

Zodra er meer informatie bekend is, informeren wij hierover en wordt dit document aangevuld.


